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10.000 handtekeningen tegen nieuwe
expresweg
nieuws

Dertig actievoerders van 'Geen Streep door de Westhoek' hebben vrijdagochtend vóór de
ministerraad ludiek actie gevoerd in Brussel. Ze overhandigden de Vlaamse regering een
petitie met 10.000 handtekeningen. Het actiecomité is vooral gekant tegen de aanleg van
10 kilometer nieuwe expressweg tussen Ieper en Woesten (Vleteren). Bij lokale boeren
leeft de vrees dat hierdoor landbouwgrond zal weggevreten worden. Boerenbond en Unizo
zijn het onderling oneens in dit dossier.
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Dertig actievoerders van 'Geen Streep door de Westhoek' hebben vrijdagochtend vóór de
ministerraad ludiek actie gevoerd in Brussel. Ze overhandigden de Vlaamse regering een petitie met
10.000 handtekeningen. Het actiecomité is vooral gekant tegen de aanleg van 10 kilometer nieuwe
expresweg tussen Ieper en Woesten (Vleteren).
"We stellen een lokale ringweg van 1,5 km rond Brielen voor, de herinrichting van de bestaande N8
en een ring rond Diksmuide", aldus woordvoerder Frank Depoortere. "We hebben met zeven
Vlaamse ministers gepraat en ze waren allen verwonderd dat er in de Westhoek geen consensus
bestaat. Minister-president Yves Leterme was wat kort. Hij zei dat er twintig jaar geleden een
oplossing had moeten komen en dat er geen wijzigingen meer komen aan de huidige plannen".
Vorige week liet Oscar Wullepit, verantwoordelijke van Boerenbond in West-Vlaanderen, in Het
Nieuwsblad optekenen dat hij alle begrip heeft voor de problemen in de dorpen langs de N8. "Maar
moet de oplossing altijd van de landbouw komen?'', stelde hij zich de vraag, "Bij de landbouwers
heerst er een zekere frustratie dat de overheid steeds bij hen aanklopt. Of het nu is voor de industrie,
voor wegen of natuur, de compensatie gebeurt altijd ten nadele van landbouwgrond. Misschien had
men wel beter het oorspronkelijke tracé van de snelweg behouden".
Unizo Regio Westhoek laat een heel andere klok horen. "Als de Boerenbond nu stelt dat men beter
het oorspronkelijk tracé van de snelweg had behouden, dan wil ik er toch op wijzen dat de
Boerenbond de hoofdoorzaak is van het niet-doortrekken van de A19", zegt Jaak Mortier,
ondervoorzitter van Unizo Regio Westhoek. "Boerenbond is bijzonder slecht geplaatst om vandaag
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te stellen dat de doortrekking de beste oplossing was. Zij weten als geen ander dat dit zou uitdraaien
op nog eens dertig jaar palaver", aldus Mortier.
Het niet-doortrekken van de A19 destijds noemt hij een definitief gemiste kans Voor de Westhoek.
"Hoed af voor de Vlaamse regering die een alternatief compromis ook laat uitvoeren", besluit
Mortier.(KS)
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